

《单词百科:JPE是什么意思?JPE怎么发音?JPE的解释和用法》

英语单词JPE是什么意思?JPE怎么读?JPE怎么发音?简答网为您整理了JPE的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



JPE的意思

1、[计]= Jump on Parity Even,校验为偶数转移（指令）；

JPE的双语例句

1、She compressed the image as a JPEG before attaching to the email.

她把图片压缩成JPEG格式,然后附在邮件里.

2、And almost all digital photo cameras save images in JPEG format.

大多数数码相机也储存图像为JPEG格式.

3、Use Image Doctor's JPEG Repair to fix blocky areas and ragged edges in over-

compressed JPEG images.

利用医生形象的JPEG格式修理修理块状地区和破烂的优势,在过度压缩的JPEG图像.

4、Results The lossless compression algorithm in JPEG 2000 achieved a higher compression ratio.

结果 几种无损压缩算法比较,JPEG2000无损压缩的压缩比较高.

5、It has the more compression ratio than standard JPEG on base of the same video quality.

实验结果表明,在视觉效果相同的情况下,比JPEG标准具有较高的压缩比.

6、JPEG tutorial, Include video compress decompress and some other video process method.

JPEG教程, 包括视频图象压缩与解压缩,以及其他视频处理算法.

7、The silicon area efficiency of the codec is optimized.

我们提出的JPEG2000编解码器有著最佳的矽面积效率.

8、You can download the pictures as JPEGs.

你可以用JPEG格式下载这些图像。

9、JPEG decoder for the implementation of JPEG decoding and encoding. Everyone to share.

JPEG解码,用于实现JPEG的解码和编码. 大家来共享.

10、JPEG 2000 is a new still image compression standard appointed by ISO.

JPEG2000是国际标准化组织(ISO) 指定的新一代静止图像压缩标准.

11、Select any JPEG photos from PC drives or camera flash drive.

选择任何JPEG照片从PC的驱动器或照相机闪光灯驱动器.

12、GIF and JPEG are the most commonly used graphics formats on the Internet.

gif和JPEG是网际网络上最常采用的图形格式.

13、JPEG is the international standard of the static picture data compression.

JPEG是 静止图像数据压缩的国际标准.

14、An improved blind steganalysis method for JPEG images is proposed in this paper.

提出了一种针对JPEG图像隐写的盲检测改进方法.

15、Repair low-quality JPEG images.

修复低质量的JPEG图像.

16、The JPEG algorithm is based on this difference in perception.

的JPEG算法,在此基础上的看法差异.

17、First, a new method of fast retrieving JPEG images is proposed.

本文首先提出了一种基于DCT压缩的JPEG图像 的快速检索方法.

18、In this thesis, a novel approach to content authentication for JPEG images is proposed.

论文中提出一种JPEG图像内容认证的新颖水印算法.

以上是简答网为您整理的JPE怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于JPE的用法、JPE的释义、JP

E的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/JPE>